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Београд -- Шефица посланичке групе За европску Србију Нада Колунџија изјавила је да
би мања влада могла да буде ефикаснија.

  

"По мом уверењу, било би значајно ако би се овога пута показало да мања влада може
да буде рационалнија, али, са друге стране, и ефикаснија", рекла је Колунџија.

  

Она је рекла да је из медија сазнала да у ЕУ постоје примедбе на евентуални избор
Зорана Станковића за министра здравља због,уверења у ЕУ да је он био повезан са
хашким бегунцима.

  

На питање новинара да ли би ДС ишла толико далеко да постави услов да Г17 Плус, која
је и предложила Станковића, одустане од тог предлога, шефица посланичког клуба ЗЕС
Нада Колунжија је напоменула да би ДС "увек ишла толико далеко да отклони сваку
препреку на путу Србије ка ЕУ".

  

Председник Г17 плус Млађан Динкић јуче је изјавио да дипломате из ЕУ немају проблем
са Станковићевом кандидатуром за место министра здравља.

  

Колунџија је одбацила оптужбе Српске радикалне странке да постоји "јавна и полујавна
љубав" између ДС и Српске напредне странке и да ДС финансира СНС.

  

"Смешно је то коментарисати - за нас је Томислав Николић исто што и СРС, већ 20
година", нагласила је Нада Колунџија.
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